

Svenska Irländska Setterklubben, styrelsemöte

Måndag den 3e mars 2025, kl 20.15 Digitalt möte via Teams.

Deltagare: Henrik, Mats, Pål, Camilla Robert och Erik

1. Mötet öppnas

Camilla förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna

2. Val av justeringsperson Erik Larsson

3. Godkännande av dagordningen

4. Föregående mötesprotokoll, 250112

Gick igenom det muntligen och lades till handlingarna

5. Information från kassören

Peter som blev tillfrågad valde att kliva av. Det har gjort att arbetet med att få en ny kassör har dragit ut på tiden och vi har tillfrågat några men Helga Fredholm ringed och sa att hon gärna tar rollen. Styrelsen tog ett formellt beslut att Helga Fredholm kan godkännas som ny kassör.

6. Information från sekreteraren

En förfrågan har inkommit om att synliggöra Högstatus resultat på SKK (Stambokfört) vilket vi samtycker till

7. Information från avelsrådet

Anta hälsoprogram om CLAD och PRA dvs att tester för dessa sjukdomar registreras centralt hos SKK. Detta vill vi införa för att möjliggöra att Svenska hundar ska kunna användas i avel i Norge. Styrelsen godkänner Avelsrådets förslag.

8. Information från FA

- Gick igenom FAs protokoll
- Den anmälan som varit mot FA och FA aktiva personer är nu nedlagd av SKKs organisation.

DURK

- Regelrevidering, går igenom DURKs förslag. Svar skickas i ett eget dokument av Erik
- Championatsregler, svar till DURK 10/3-25. SISK har svarat att VP ska tas bort som championatsgrundande krav.

PUR

Ingen ny info

10. Information kring Avance, årsbok, hemsida

• Årsboken, status. Det finns ett problem med att få ut information från SKK Start på det sätt som vi behöver för att kunna trycka vår Årsbok. FA har tillsatt en grupp som ska jobba fram ett slutligt förslag och Helga finns med i denna grupp.

11. Inkommande korrespondens att diskutera samt info, SKK, lokalklubb, medlem etc.

• Att FA är ett samarbetsorgan är svårt att förstå från SKK sida och Marianne Harr har gjort en skrivelse till SKK om FAs organisation. Där hon beskriver att lokalklubbarna inte ges inflytande i FAs arbete. FA driver denna fråga och det kommer bl.a. förtydligas på Årsmöteshelgen 2025

12. Övriga frågor

Inga frågor

13. Nästa möte

Erik kallar till nästa möte beroende på när DURK beslutat om när 2a rundan av regelrevisonen ska lämnas in

14. Mötets avslutande

Stort tack för bra diskussioner ikväll!

Camilla Paradis

Erik Larsson

Verifikat

Transaktion 09222115557545442699

Dokument

Protokoll_250303_SISK.pdf Huvuddokument 4 sidor *Startades 2025-04-29 10:34:06 CEST (+0200) av Reduca eSign (Re) Färdigställt 2025-04-30 10:06:53 CEST (+0200)*

Initierare

Reduca eSign (Re) reduca-esign@reduca.se

Signerare



Detta verifikat är utfärdat av Scrive. Information i kursiv stil är säkert verifierad av Scrive. Se de dolda bilagorna för mer information/bevis om detta dokument. Använd en PDF-läsare som t ex Adobe Reader som kan visa dolda bilagor för att se bilagorna. Observera att om dokumentet skrivs ut kan inte integriteten i papperskopian bevisas enligt nedan och att en vanlig papperutskrift saknar innehållet i de dolda bilagorna. Den digitala signaturen (elektroniska förseglingen) säkerställer att integriteten av detta dokument, inklusive de dolda bilagorna, kan bevisas matematiskt och oberoende av Scrive. För er bekvämlighet tillhandahåller Scrive även en tjänst för att kontrollera dokumentets integritet automatiskt på: https://scrive.com/verify

